
Fier op onze gemeente!

Dirk Bauwens tien jaar burgemeester
Tien jaar geleden, in januari 2013, legde Dirk Bauwens de eed af als burgemeester van Schilde. 

De N-VA werd sinds de lokale verkiezingen van 2012 de grootste partij van onze gemeente. 

Van de bank naar de politiek
Dirks politieke carrière begint bij een 
bank. Dirk botste als sociaal geëngageerde 
bankdirecteur op één van de grootste 
uitdagingen van Schilde. “De enorme 
vergrijzing. Ik zag hoe mijn klantenbe-
stand steeds ouder werd. Dat was een 
bedreiging voor de continuïteit van mijn 
kantoor in ‘s-Gravenwezel. De gemeente 
moest jongere gezinnen aantrekken.” De 
aanpak van het toenmalige gemeentebe-
stuur kon de bankdirecteur niet overtuigen. 
“Ik heb altijd mijn kritische mening 
geuit. Op een bepaald moment vroeg 
de lokale N-VA-afdeling of ik me actief 
wilde inzetten. Zo rolde ik de lokale 
politiek in.”

Van gemeenteraadslid naar 
burgemeester
De volgende stap was logisch maar 
niet vanzelfsprekend. “Op een gegeven 
moment vroeg mijn politieke vader en 

Vlaams boegbeeld Hugo Pas me om 
aan de verkiezingen deel te nemen en ik 
besloot het erop te wagen.” 
Op de kartellijst met cd&v kreeg hij de 
vijfde plaats voor de gemeenteraadsver-
kiezingen van 2006. De hoogst geplaatste 
N-VA-er. “Ik werd toen niet rechtstreeks 
verkozen. In 2010 verhuisde een gemeente-
raadslid. Ik kwam in zijn plaats.”

Lijsttrekker in 2012
In 2012 gaat de N-VA alleen naar de kiezer, 
met Dirk als lijsttrekker. “We werden weer 
de grootste partij en ik nam de bur-
gemeestersfakkel over van Yolande Avon-
troodt. Die eerste periode was bijzonder 
pittig. Ik had weinig dossierkennis en we 
hadden een krappe meerderheid. Maar 
mijn passie lag in dat mandaat, ik heb 
een zware inhaalbeweging gemaakt.” 
De N-VA drukte onmiddellijk haar 
stempel op het beleid. “Wij pakten een 
aantal dossiers die blijven liggen wa-

ren onmiddellijk aan. Die nieuwe wind 
werd geapprecieerd. Je moet bovendien          
oprecht en eerlijk zijn tegen inwoners. 
Die hebben het sowieso door wanneer je 
dat niet bent.”

Tweede termijn als voltijds 
burgemeester
De inwoners van Schilde en ’s-Gravenwe-
zel belonen Dirk in 2018 met een nieuw 
mandaat. Hij besluit er voltijds voor te 
gaan. “We stegen naar twaalf van de 
vijfentwintig zetels, net geen absolute 
meerderheid. Maar Schilde koos duide-
lijk wel voor een centrumrechts beleid.” 
Samen met Open Vld koos Dirk voor 
een coalitie met een breed draagvlak. 
“De gezamenlijke doelstelling was de 
hoge levenskwaliteit voor onze burgers te 
verzekeren in een groene omgeving, op-
nieuw een gezonde mix van jong en oud 
in de gemeente te hebben, en dat met een 
efficiënt beleid met lage belastingen.”

Ik doe voort, met 
de vólle kracht van 
mijn overtuiging.”

Schilde-’s-Gravenwezel
schilde@n-va.be N-VA Schilde-’s-Gravenwezelwww.n-va.be/schilde
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Overleggen en oplossingen zoeken
“Heel recent werkten we hard aan de 
begroting voor de komende jaren. Door 
de inflatie was het zonder twijfel de 
moeilijkste begrotingsopmaak van alle 
tien die ik meemaakte. Stijgende lonen, 
exploderende energieprijzen en hogere 
bouwkosten maken dat bijzonder uitda-
gend. Maar we kwamen er zonder belas-
tingsverhoging. We deden dat door goed 
te overleggen, te zoeken naar oplossingen 
en dan beslissingen te nemen. En vooral 
door rustig te blijven. Dat kan ik goed.”

Warm en sociaal Schilde 
“We hebben de laatste tien jaar vooral 
gebouwd aan een warmere gemeente. 
Sociale cohesie, gemeenschapsgevoel en 
samenhorigheid zijn heel belangrijk voor 
de N-VA. We zetten in op laagdrempelige 
ontmoetingsplaatsen en levendige buurt-
huizen en -terreinen voor alle leeftijden. 
Zo zijn er het jeugdhuis de Pagode, het 
Warme Williamhuis,  het buurthuis De 
Vier Wieken en het omnisportveld aan 
de Kempisch Veldweg. We realiseerden 
ook een nieuw gemeenschapscentrum, 
de Werf44. Het is een pareltje dat gezien 
mag worden. Mijn topprioriteit is nu een 
doorbraak in het dossier van de Sporthal 
te realiseren. Onze inwoners en onze 
verenigingen verdienen dat echt. Die 
sporthal moet en zal er komen. Onze ge-
meente verdient ook een nieuwe brand-
weerkazerne. De locatie hebben we net, 
na een lange zoektocht, vastgelegd op het 
Parkske.”

Schoon Schilde 
“Wat ik ook belangrijk vind is het fraai 
en net uitzicht van de gemeente. We 
mogen echt wel fier zijn op onze groene 
gemeente. Zo investeerden we in mooie 
loop-en wandelpaden, een mountain-
bikeroute en een beheersplan voor het 
Schildehof. We focussen bij dat laatste 
op restauratie en conservatie van het erf-
goed. Maar het lokaal bestuur heeft ook 
tientallen nieuwe zitbanken en picknick-
tafels verspreid over haar grondgebied. 
Dankzij een slim bedacht petersysteem 
blijven ze goed onderhouden. De bloem-
bakken staan als eerstvolgende op ons 
lijstje om te verfraaien en te uniformi-
seren.” Dirk is ook trots op het fietspad 
langs de Gilles De Pelichylei. “Bijna veer-
tig jaar hebben voorgangers hun tanden 
stukgebeten op de fietsverbinding. Wij 
realiseerden ze. Het beton bolt vlot en 
veilig. En dat over een lengte van zowat 
drie kilometer.” 

Het belang van de middenstand
Onze middenstand bloeit, dat is mooi om 
te zien. “Het is ook belangrijk om dat te 
onderhouden. We behartigen de belan-
gen van onze middenstand zoals hun 
bereikbaarheid bij de plannen voor de 
heraanleg van de Turnhoutsebaan door 
het gewest. Een tram langs de Turnhout-
sebaan blijft onbespreekbaar.” 

Ongeplande realisaties
“Ik ben blij dat we met de aankoop van 

de witte kerk de site veiligstelden en 
private speculatie en ontwikkeling tegen-
hielden. Ook de overname en doorstart 
van het kleuterschooltje Hertebos was 
een meerwaardezet. Schilde heeft nood 
aan jonge gezinnen. Een gemeentelijke 
kleuterschool maar ook meer kinder-
opvang dragen daartoe bij. Met een 
stevige uitbreiding van de gemeentelijke 
kinderdagverblijven kwamen we al deels 
tegemoet aan de stijgende vraag naar 
kinderopvangplaatsen.” 

Brusselse wafels
“Tot slot gaan we als lokale afdeling prat 
op het contact met al onze inwoners.   
We gaan elk jaar, dus niet enkel in  
verkiezingsjaren, vier keer de wijken 
rond en dan bak ik Brusselse wafels. Ik 
deed dat vroeger ook al, samen met mijn 
vader. Die activiteit gaat al veertig jaar 
mee. Dat is een leuke gelegenheid om 
eens een babbeltje te slaan met de inwo-
ners. Die geur, als je begint te bakken, 
daar komen altijd mensen op af.”

Fier op onze gemeente
We realiseerden veel tijdens de periode van tien jaar burgemeesterschap. We zijn een warme en sociale  
gemeente. Schilde is mooi om te wonen en het erfgoed wordt in stand gehouden. De middenstand wordt 
door iedereen in Schilde gewaardeerd. 

Wilt u volgen hoe we werk maken van onze beleidsplannen? U kunt al onze beleidsvoornemens goed 
volgen via Schildeschittert.be, onze vernieuwde website. Die is interactiever dan de vorige versie.

We realiseerden 
in mijn tien jaar 
burgemeesterschap 
een hoop zaken waar 
ik enorm trots op ben.”



WIE IS …
burgemeester

DIRK BAUWENS
•   Geboren in: 

Antwerpen (1969) 

•   Gehuwd met: 
Ann

•   Vader van: 
Warre (24 jaar) en Tinne (23 jaar).

•   Favoriete plek in Schilde: 
Het kasteel van ’s-Gravenwezel

•   Favoriete sport: 
Fietsen 

•   Idolen (vroeger): 
Kate Bush en Peter Gabriel

•   Lievelingsboek: 
Ik was altijd al een fervente lezer van 
detectiveromans (zoals De Zes) en 
ik ben fan van Jan Terlouw (Koning 
van Katoren). Vandaag lees ik vooral 
non-fictie. 

•   Bingewatchen op Netfl ix: 
Peaky Blinders

•   Ultieme zomer vakantiebestemming: 
Italië voor het lekker eten en de 
cultuur maar de bestemming is 
van minder belang. Ik ga het liefst 
kamperen met het gezin.

•   Sterrenbeeld: Waterman

•   Laatste avondmaal: ne Quick

•   Wat ik als kind wilde worden: 
Iets creatiefs zoals muzikant of uitvinder. 
Zo vijsde ik steevast het speelgoed van 
mijn broers uit elkaar. Ik had ook veel 
interesse in psychologie.

•   Ik ben bang voor: 
Hoogtes 

•   Dat wist je nog niet van mij: 
Ik speel cello sinds mijn acht jaar en 
ik ben een gediplomeerde chef-kok.

•   De acteur die mijn rol mag spelen in 
mijn eigen fi lmbiografi e: 
Bruce Willis (zie je de gelijkenis?)

Ik sla graag een 

babbeltje met onze 

inwoners.”



Nog voor hij de eed aflegde als premier van de paars-groene regering, stond Alexander De Croo erom 
bekend wel eens een loopje te nemen met de waarheid. Dat is tijdens zijn premierschap niet veranderd.

In 2019 pleitte De Croo voor een paars-gele regering, ‘sober en met minder 
gekibbel’. Het premierschap was voor hem uit den boze. Amper een jaar later 
legde hij de eed af als premier van een paars-groene regering.

De Belgische werkzaamheidsgraad blijft
steken op 72 procent. De regering-De Croo
heeft nog geen enkele maatregel genomen 
om dat cijfer te verhogen. 

Amper (afgerond) een vijfde van het tekort is van de 
deelstaten. Drie vierde is van de federale overheid. Daarnaast 
zit ook een klein deeltje bij de gemeenten. Bovendien is meer 
dan 80 procent van alle schulden federaal.

De regering-De Croo is een kwart duurder dan 
de regering-Michel, met meer ministers en een 
recordaantal kabinetsmedewerkers.  

De hervorming van de btw op energie is helemaal niet 
budgetneutraal. Ze slaat een bijkomend gat in de begroting 
van liefst 750 miljoen euro. Staatssecretaris van Begroting 
Eva De Bleeker en de N-VA hadden dus gelijk.

Een ‘intentieverklaring’ is geen akkoord. De 
deal met Engie biedt geen enkele garantie, de 
onzekerheid over de energiebevoorrading blijft.

Netbeheerder Elia waarschuwt dat we tegen 2025 afstevenen op een capaciteits- 
tekort van 3.600 megawatt. Zelfs als er twee centrales openblijven, compenseren 
we maar de helft daarvan.

Zelfs het expertenrapport van de 
regering bevestigt dat dit niet het 
geval was. Werklozen en inactie-
ven werden overgecompenseerd. 
Terwijl de werkende middenklasse 
koopkracht verloor.


